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Burmistrz Orzesza złożył pismo w Ministerstwie
Infrastruktury

Mariusz Oleś, Burmistrz Miasta Orzesze złożył dzisiaj na ręce Piotra Malepszaka, Podsekretarza Stanu w Ministerstwie
Infrastruktury oficjalne pismo, w którym przedstawia wspólnie wypracowaną propozycję władz miast Orzesze, Czerwionka-
Leszczyny oraz Łaziska Górne dotyczącą planowanej inwestycji CPK.

Nasze stanowisko jest jasne – zamiast realizować kontrowersyjny projekt budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego w
Orzeszu, proponujemy skierować uwagę na rozwój istniejącej infrastruktury kolejowej w ramach programu Kolej+.

Przypominamy, że podczas ostatniego posiedzenia Parlamentarnego Zespołu ds. Wielkoskalowych Inwestycji Celu
Publicznego i Wywłaszczeń oraz Doradczej Komisji ds. Projektów Rządowych Sejmiku Województwa Śląskiego, władze
Orzesza przedstawiły propozycję rezygnacji z budowy linii CPK na terenie naszego miasta. Zamiast tego, podobnie jak w
Mikołowie, zaproponowały przekształcenie planowanej linii w trasę o charakterze regionalnym, która będzie służyć przede
wszystkim mieszkańcom Orzesza i okolic.

Chcemy kolei bliskiej ludziom – dostępnej, praktycznej i odpowiadającej na lokalne potrzeby transportowe. Nasze działania
są wyrazem troski o mieszkańców, zrównoważony rozwój i racjonalne wykorzystanie środków publicznych.


